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Vă stau la dispoziție pentru  
nevoile dvs. spirituale: 

  PASTOR  

  PASTOR 

  PASTOR 

  PREZBITER 

  DIACON 

  DIACON 

  DIACON 

  DIACON 

  DIACON 

  DIACON 

  DIACON 

   0745 306 431 

   0722 800 691 

   0727 817 011 

   0734 539 044 

   0749 938 951 

   0724 700 470  

   0765 459 691 

   0767 320 559  

   0724 529 836 

   0737 176 997 

   0723 817 964  

NELU FILIP                 

EUSEBIU STĂNILĂ     

NELU MOISA 

RAUL DAMEAN           

BENIAMIN PROINEA 

CĂLIN MARTINCONI 

CIPRIAN MUNTEAN 

ELISEI URSAN  

FLORIN SILAGHI 

JANI KARDOS 

SORIN STREIANU 

 

Credința și facerea de bine sunt pilonii 
fundamentali ai bisericii creștine. 
 
Credința reprezintă încrederea neclintită în 
Dumnezeu și în învățăturile lui Isus Hristos, 
oferind direcție și sens vieții credincioșilor. 
 
Facerea de bine (caritatea) este 
manifestarea practică a acestei credințe, 
exprimată prin ajutorarea celor nevoiași, 
faptele bune și iubirea aproapelui. 
 
Prin aceste acte, credincioșii reflectă iubirea 
și mila lui Dumnezeu, contribuind la 
bunăstarea comunității și întărind legăturile 
spirituale dintre oameni. 
 
Astfel, Hristos ne îndeamnă la o viață trăită în 
credință și acțiuni bune, ca dovadă a 
angajamentului față de valorile creștine. 
 
Protecția Domnului să fie și peste micuții 
Eloise Ieremia și Victor Galea, care astăzi 
sunt aduși si închinați pe brațele 
Domnului. Zilele vieții lor să fie sub ocrotirea 
Lui, iar la vremea potrivită, viața lor să fie 
închinată Creatorului nostru! 
 

  A. K. 

Popas în rugăciune 

Citirea Bibliei în 2024 | Proiectul „Împreună” 

Pentru sugestii sau materiale, trimite un e-mail aici:  
buletin.duminical@yahoo.com 

COLECTIVUL DE REDACȚIE      
      

Teo Laze | Ildikó Trică | Andrada Popa | Alina Avram  

Alexandra Kardos | Roxana Guia | Christiana Ciochină 

Andreea Cărpineanu | Dani Goagără | Fabian Timofte 

 

Dacă ți-a plăcut acest buletin, ne-am bucura     
să-l oferi mai departe. Cineva are nevoie           
să citească aceste mesaje de încurajare.  

 

(Deziderat 

Săptămâna 31 (28 iulie - 3 august ) 

 

Programul bisericii 

 Joi  

18:00  
Studiu biblic 

Marți 

18:00  
Rugăciune 

Duminică 

09:00 & 18:00 
Servicii divine 

Adresa bisericii  

Str. Banul Mărăcine, Nr. 25, Timișoara 

„De aceea va lăsa omul pe tatăl său și pe mama sa, și se va lipi  

de nevasta sa, și cei doi vor fi un singur trup”.   
(Efeseni 5:31)    

Atunci când încercați să faceți împreună o 
fotografie de familie, cu greu fotografia va ilustra 
o familie ideală. Întotdeauna apare o 
imperfecțiune. Cravata tatălui nu se asortează cu 
costumul; se vede atât de clar că celui mic îi 
lipsește un dințișor; mama are ochii închiși; 
bebelușul tocmai începuse să plângă. Așa sunt 
familiile. Eșuăm în multe feluri și suntem departe 
de ceea ce este ideal... 

Dumnezeu ne-a dat imaginea familiei Sale ideale, 
și anume, aceea care depășește aparențele 
exterioare, reflectând mai degrabă relația specială 
dintre Dumnezeu și copiii Lui. Familia umană 
reflectă imaginea lui Dumnezeu Însuși. Astfel, este 
foarte important să-ți privești familia din 
perspectiva lui Dumnezeu și să descoperi ceea ce 
Dumnezeu are mai bun pentru tine. 

Familia: imaginea lui Dumnezeu  

Familia începe cu un bărbat și o femeie, creați 
după chipul și asemănarea lui Dumnezeu    
(Geneza 1:27). 

Din punct de vedere spiritual, aceasta înseamnă că 
Dumnezeu are atât caracteristici masculine, cât și 
feminine. De exemplu, are caracteristicile unui 
tată: ne dă daruri bune, la fel cum face un tată 
pământesc (Luca 11:11-13). Dar are și 
caracteristicile unei mame: ne mângâie, la fel cum 
o mamă își mângâie copiii (Isaia 66:13).  

Astfel, unirea prin căsătorie a bărbatului și femeii 
formează imaginea completă, să zicem așa, a 
naturii lui Dumnezeu.  

Dar o familie cuprinde mai mult decât o mamă și 
un tată: ea cuprinde și copiii.  Prima poruncă a lui 
Dumnezeu pentru Adam și Eva a fost: „Creșteți, 
înmulțiți-vă, și umpleți pământul” (Geneza 1:28). 

Omul trebuia să fie parte la actul creativ de 
aducere pe lume a copiilor. Astfel, familia devine 
un tot unitar creativ, la fel ca și Creatorul nostru, 
Dumnezeu. Cu alte cuvinte, familia arată 
oamenilor cum va fi o familie cerească. Trebuie să 
fie o umbră a lucrurilor viitoare.  

Familia este un exemplu al dragostei și acceptării 
lui Dumnezeu pentru credincioși și necredincioși 
deopotrivă. Pentru a-ți dovedi ție însuți acest 
lucru, privește cât de des Biblia compară familia și 
relația noastră cu Dumnezeu și cu fiecare membru 
al Trupului lui Hristos. Atunci când Îi cerem lui 
Isus să vină în viața noastră, devenim parte din 
familia lui Dumnezeu, și Îl numim pe Dumnezeu: 
„Abba! Tată!” (Romani 8:15). „Abba” este un 
cuvânt drăgăstos. Este ca și cum I-ai spune lui 
Dumnezeu: „Tăticule!” În plus, Isus spunea că este 
fratele nostru. El spunea că oricine face voia 
Tatălui Său îi este frate, soră și mamă            
(Matei 12:48-50). 

Mai mult, Scriptura spune că noi, fiind copii ai lui 
Dumnezeu, devenim mai apropiați unii de alții 
(Romani 8:16), suntem frați și surori în Hristos.  

Familia înseamnă dragoste  

Familia trebuie să fie locul în care ești iubit, chiar 
dacă ai făcut ceva greșit. Fiul risipitor și-a părăsit 
casa părintească, risipindu-și întreaga avere. Cu 
toate acestea, tatăl l-a primit înapoi cu brațele 
deschise și cu mare bucurie atunci când s-a întors 
acasă (Luca 15:11-24). 

Aceasta este dovada „iubirii eterne” a lui 
Dumnezeu (Ieremia 31:3), demonstrată prin 
moartea lui Isus, care Și-a dat viața pentru noi „pe 
când eram noi încă păcătoși” (Romani 5:8).   

          (Continuarea, în pagina 3.) 



Le urăm  
„La mulți ani!” 
în umblarea cu Domnul 

celor care își serbează ziua 

de naștere săptămâna 

viitoare: 

 
| DUMINICĂ, 28 IULIE |  

Brianna David 
 

| LUNI, 29 IULIE | 
Andrei Codreanu 
Carina Tomuţa 

Levi Pantea 
Mario Fărcuţ 

Marius Magda 
Nathalia Petresc  

 
| MARȚI, 30 IULIE | 

Alexandra Ungur-Cozan  
 

| MIERCURI, 31 IULIE | 
David Martin 

Fabian Timofte 
Mihaela Marcu 
Veronica Coșa  

 
| JOI, 1 AUGUST | 
David Miletici 
Maria Benak 

 
| VINERI, 2 AUGUST | 
Mădălina Dragoș  

 
| SÂMBĂTĂ, 3 AUGUST |  

Nuți Neiconi 
 

 

 

Instituția stabilită de 
Dumnezeu pe acest 
pământ, familia, este 
privită de către Adrian și 
Cristina ca un element 
prin care Tatăl ceresc 
revarsă binecuvântarea: 
„Familia are o importanță 
deosebită în viața noastră. 
Dacă aveți un loc în care 
să mergeți - este o casă. 
Să ai pe cineva pe care îl/o 
iubești-este o familie. Să 
le ai pe amândouă este o 
binecuvântare.” Alături de 
fiul lor, David, chiar se 
simt o familie hăruită și 
binecuvântată de 
Dumnezeu. 

Data căsătoriei 
18 decembrie 2010 

Versetul familiei 
„Nu vă îngrijoraţi de nimic, ci, în orice lucru, prin rugăciune şi cerere, 
cu mulţumire, faceţi cunoscute cererile voastre înaintea lui Dumnezeu. 
Iar pacea lui Dumnezeu, care depăşeşte orice înţe-legere, vă va păzi 
inimile şi gândurile în Hristos Isus.” (Filipeni 4:6-7 ) 

 
Experiențe cu Domnul 

Familia Codrea recunoaște dependența de Dumnezeu în toate: „O viață 
alături de Dumnezeu înseamnă și experiențe deosebite alături de El. 
Acum câțiva ani, am avut de făcut o investiție imobiliară destul de mare 
și nu aveam decât aproximativ 10%. Dar prin rugăciune și prin lucrarea 
Domnului, lucrurile au mers așa de bine, încât în decurs de 1 an zile, am 
reușit să strângem toți banii și am terminat totul cu bine.” 

Ocupație 

Adrian este antreprenor și lucrează împreună cu Cristina la propria firmă 
de telecomunicații. 

Motive de rugăciune 

Dorințele specifice de rugăciune ale familiei Codrea sunt ca: „Dumnezeu 
să rămână alături de noi, să ne călăuzească pașii și să ne netezească 
calea, să ne ia pe brațele Lui când avem probleme, să ne întărească în 
credință, să nu lase să se interpună nimic între noi și El, să fie stânca 
noastră, să ne binecuvânteze cu sănătate și biruință în tot ceea ce 
facem.” 

 

Astăzi și toată săptămâna viitoare dorim să mijlocim înaintea Domnului 
pentru familia Codrea, aducând înaintea Lui cauzele specificate. 
Dumnezeu să fie la cârma vieții lor și să îi facă o binecu-
vântare pentru cei din preajma lor și din Casa Domnului!  

  F.T. 

UNIȚI ÎN RUGĂCIUNE PENTRU FAMILIILE BISERICII 

Familia CODREA Adrian și Cristina 

Astăzi, Îi mulțumim Domnului și ne rugăm pentru: 

„El te va acoperi cu 
penele Lui și te vei 
ascunde sub aripile 

Lui. Căci scut și 
pavăză este 

credincioșia Lui!”  
(Psalmul 91:4) 

Rugăminte: 
Pentru o mai bună organizare 

a informațiilor din această 
rubrică, vă rugăm să luați 
legătura cu secretariatul 

bisericii, pentru a depune 
copii ale actelor de identitate,  

și astfel să vă putem 
 include în lista săptămânală  
de sărbătoriți, evitând erorile. 

  R.G. 

Ce înseamnă numele copilului meu? 
 

ELOSIE 
Ieremia 

Eloise - Acest nume are origini 
germanice și franceze. Se crede 

că provine din termenul 
germanic „Helewidis”, care 

înseamnă: „luptătoare nobilă” 
sau „celebră în luptă”. Acest 
nume a fost apoi adoptat de 
francezi, devenind Eloise.  

Fiți veșnic binecuvântați, Eloise și Victor!                
Domnul să vă ajute să fiți biruitori în lupta cea bună a credinței! 

  A. P. 

VICTOR 
Galea 

Victor - Provine de la 
un nume de origine 

latină, care înseamnă: 
 „victorios, biruitor, 

învingător”.  

 

  Sfârșitul primei părți;  continuarea, într-un număr viitor;  
Sursa: alfaomega.tv 

(Continuare din prima pagină.) 

Însă dragostea înseamnă mai mult decât acceptare, mai 
mult decât afecțiune. Înseamnă disciplină. Cartea Evrei 
ne spune că Dumnezeu îi mustră (disciplinează) pe cei 
pe care îi iubește (Evrei 12:6). 

În același mod, Proverbele ne învață că dacă nu ne 
pedepsim copiii atunci când sunt neascultători, 
înseamnă că îi urâm (Proverbe 13:24). 

Așadar, deseori dragostea este „dragoste 
aspră”.  Dragostea trebuie exprimată verbal. Domnul 
ne spune de multe ori în Cuvântul Său că                     
ne iubește: „Dumnezeu atât de mult a iubit lumea”  
(Ioan 3:16);  „El ne-a iubit întâi” (1 Ioan 4:19). 
 
La fel și noi trebuie să le spunem membrilor familiei 
noastre că îi iubim. Nu trebuie să presupunem că ei 
știu aceasta. Dacă Dumnezeu nu ne-ar fi spus că ne 
iubește, nu am fi știut.  Pe de altă parte, cuvintele nu 
sunt îndeajuns. Dumnezeu Și-a demonstrat iubirea prin 
faptul că Hristos a murit pe cruce pentru noi. Pentru a 
fi în stare să dovedim familiilor noastre că le iubim cu 
adevărat, avem nevoie să murim față de noi înșine și 
de dorințele noastre egoiste, dându-le lor întâietate – 
așa cum Isus S-a dat pe Sine pe cruce pentru noi. 

Dragostea lui Dumnezeu în noi este darnică                 
(1 Corinteni 13); îi preferă pe alții în locul sinelui. Este 
unicul ingredient care unește familia ca pe o echipă. 
Prin eforturile întregii echipe pot fi rezolvate toate 
problemele, iar unitatea familiei devine astfel o 
realitate. 

Dragostea este îndelung răbdătoare  

Îți mai aduci aminte când te-ai îndrăgostit pentru prima 
oară? Priviri fixe și infinite în ochii celuilalt; vă țineați 
de mână sub cerul înstelat. Dar adesea romantismul se 
pierde de îndată ce fericirea din căsnicie devine o 
repetare a monotoniei existenței zilnice.  

Privind în urmă, nu poți face nimic altceva decât să te 
întrebi: „Asta înseamnă dragoste și familie?” Poate 
este un început. Însă angajamentul nostru, și nu 
„fluturașii din stomac”, ne determină să fim îndelung 
răbdători în dragoste. Lumii îi place să spună că 
sentimentele frumoase sunt cele mai importante. 
Media ne bombardează mereu spunându-ne minciuni, 
și anume că sexul este cea mai înaltă exprimare a 
dragostei. Cântecele de dragoste vorbesc numai despre 
inimi zdrobite și dezamăgiri în dragoste, nicidecum 
despre credincioșia și răbdarea în vreme de încercări.   

Dumnezeu vorbește despre angajament. Cântarea 
Cântărilor, pe care Solomon a compus-o, și care se 
găsește în Biblie, vorbește despre o dragoste care 
împlinește și rabdă, nu fiindcă problemele nu ar fi 
venit încercând să fure iubirea, ci datorită 
angajamentului făcut. 

În lumea de astăzi, suntem asediați de tot felul de 
presiuni care produc conflicte în familie. Lumea 
încurajează divorțul și despărțirea, mai degrabă decât 
să caute rezolvarea conflictelor. Satana se străduiește 
mai mult ca oricând să distrugă familiile prin acest gen 
de conflicte. Dar Dumnezeu ne promite ceva: 
„Supuneți-vă sub mâna cea tare a lui Dumnezeu, 
împotriviți-vă diavolului, și el va fugi de                       
la voi” (Iacov 4:7). Dumnezeu ne cere să ne exercităm 
autoritatea asupra vrăjmașului nostru și să fim devotați 
căsniciei și familiei noastre (1 Corinteni 7:11). 
 
Putem fi biruitori doar dacă ne supunem lui Dumnezeu 
și unii altora. Iubindu-ne unii pe alții în Isus și 
împlinind Cuvântul Lui în viețile noastre, conflictele 
care apar în familie vor fi rezolvate. Nu este 
responsabilitatea noastră să-i schimbăm pe alții; 
aceasta-i revine lui Dumnezeu. Cu toate acestea, 
responsabilitatea noastră este de a ne împlini rolul de 
creștini, ca parteneri, părinți, copii și să fim devotați și 
credincioși în a ne face partea noastră în familie.   
   


